
Zápis ze zasedání školské rady dne 22. 11. 2023 

Přítomni: 

Zástupci zřizovatele:  Ing. Jiří Malý, Bc. et. Bc. Dominika Halbrštátová, Petr Koblížek 

DiS. 

Zástupci rodičů:  Bc. Magdaléna Tomanová, Jitka Faltusová, Mgr. Pavla  

    Motyčková 

Zástupci pedagogů: Mgr. Tereza Šafářová, Mgr. Helena Kopecká, DiS., Mgr. Nikola 

Goňová 

Hosté: Mgr. Alena Boháčová, ředitelka 

Program:  

1. výsledky voleb do školské rady 

2. volba předsedy školské rady 

3. výroční zpráva o činnosti školy 22/23 

4. výroční zpráva o hospodaření školy 2022 

5. návrh rozpočtu na r. 2024 

6. různé: Informace o provedené stavební akci výměny soc. zařízení a podlahových 

krytin v chodbách ZŠ. 

 
 

1. Výsledky voleb do školské rady 2023/2024 
 
Dne 14.11.23 proběhly volby zákonných zástupců žáků do ŠR. Novými zástupci jsou: 
- Jitka Faltusová, 
- Mgr. Pavla Motyčková, 

- Bc. Magdaléna Tomanová. 

ŠR bere na vědomí. 

Zástupci za zřizovatele a pedagogy: 

Zřizovatel - Ing. Jiří Malý, Bc.et. Bc. Dominika Halbrštátová, Petr Koblížek ,DiS.. 

Pedagogický sbor - Mgr. Nikola Goňová, Mgr. Helena Kopecká DiS., Mgr. Tereza 

Šafářová. 

ŠR bere na vědomí. 

2. Volba předsedy ŠR 

 

Podán 1 návrh na předsedu ŠR – Ing. Jiří Malý. 

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se - 1 



Předsedou ŠR byl zvolen Ing. Jiří Malý. 

 
3. Výroční zpráva o činnosti školy za rok 2022/23 

 
ŠR byla seznámena s předloženou výroční zprávou.  
Hlasování: Pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Výroční zpráva byla schválena bez připomínek 
 
Zástupci obce poděkovali za velký rozsah a kvalitní obsah školních, mimoškolních a 
volnočasových aktivit jak v základní, tak i mateřské škole. 
Mgr. Alena Boháčová poděkovala za podporu zřizovatele. 
 

4. Výroční zpráva o hospodaření školy za rok 2022/23 
 
ŠR byla seznámena s předloženou zprávou.  
Hlasování: Pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 
Výroční zpráva byla schválena bez připomínek 
 
 

5. Návrh rozpočtu na rok 2024 
 
ŠR byla seznámena s návrhem rozpočtu na rok 2024 
ŠR bere na vědomí. 
 

6. Různé 
 
Mgr. Alena Boháčová: 
- Podána informace o obsahu a rozsahu rekonstrukce sociálních zařízení a 

podlahových ploch. Vysloveno poděkování všem pracovníkům školy za pozitivní 
přístup k neplánovanému omezení provozu školy v prvních 6ti týdnech školního 
roku, 

- informace o plánovaném rozšíření školní družiny o 2. oddělení v jedné 
z kmenových tříd a plánu materiálního dovybavení. V roce 24/25 se předpokládá 
nejvyšší počet žáků v ŽS, v následujících letech se očekává klesající trend, 

- informace o žádosti o dotaci na dovybavení 5. třídy interaktivní tabulí, nábytkem, 
IT technikou apod., 

- informace o stavu projektu Půdní vestavba, 
- informace o plánu rozvoje/ revitalizace zahrady v části u ČOV a travnatého hřiště, 
- informace o postoji k plánované stávce 27/11, 
- pozvánka na akci Rozsvěcení vánočního stromu 1.12.23, informace o programu 

MŠ a ZŠ a občerstvení. 
 

Petr Koblížek, DiS: 
- informace o plánovaném projektu úprav pro zklidnění provozu a zvýšení 

bezpečnosti pohybu žáků v okolí MŠ a ŽS a návazném plánu výstavby chodníku 
mezi ZŠ a čp. 142. 



 
Mgr. Pavla Motyčková: 
- kurz plavání dětí MŠ. Dotaz na zvážení nepovinné účasti dětí MŠ, v návaznosti na 

zvýšené riziko onemocnění. Aktuálně je nepovinné, v případě neúčasti není MŠ 
personálně v daný den schopna žáka přijmout. Paní ředitelka zváží možné varianty 
řešení do budoucna. 

 
Předpokládaný termín příští schůze ŠR je plánován dne 15.5.2024. 

 

Zapsal Petr Koblížek, DiS, 22.11.2023 


